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رهبر انقلاب در دیدار جمعی از کارگزاران نظام:

در مذاکرات هستهای کار به گونه خوبی پیش میرود

رهبر معظم انقلاب اسلامی خطاب به سران عربستان فرمودند: چرا جنگی را که یقین دارید در آن پیروز نمیشوید ادامه

میدهید؟ اصلاً احتمال پیروزی سعودیها در جنگ یمن هست؟ احتمالش هم نیست.

رهبر معظم انقلاب اسلامی خطاب به سران عربستان فرمودند: چرا جنگی را که یقین دارید در آن پیروز نمی شوید ادامه می
دهید؟ اصلاً احتمال پیروزی سعودی ها در جنگ یمن هست؟ احتمالش هم نیست.

به گزارش خبرگزاری مهر، در دهمین روز از ماه مبارک رمضان، عصر امروز (سه شنبه) سران قوا و جمعی از مسئولان و کارگزاران
نظام با رهبر معظم انقلاب دیدار کردند.

گزیده ای از بیانات رهبر معظم انقلاب اسلامی به شرح زیر است:

یکی از چیزهایی که در دعاهای ماه مبارک رمضان تکرار شده، مسئله طلب مغفرت الهی است. خب استغفار یعنی چه؟ یعنی
معذرت خواهی. از خیلی از کارها، از بسیاری از کرده ها و نکرده های خودمان از خدای متعال باید معذرت بخواهیم. نگاهمان هم
به استغفار این نباشد که فقط مثلاً برای گناهان شخصی و برای شستشوی دل خودمان استغفار کافی است، نه؛ استغفار در

میدان های ملی و در میدان های بزرگ اجتماعی کارکرد و تأثیر دارد و ما را به توفیقات بزرگ می رساند.

در برنامه ریزی های کاری مطلقاً معطل مذاکرات هسته ای نشوید و کار خودتان را جلو ببرید. اینجور نشود که اگر مذاکرات به نتایج
مثبت یا نیمه مثبت یا منفی رسید، در کار شما خللی ایجاد شود. کار خودتان را بکنید.

در مذاکرات هم کار به گونه خوبی پیش می رود و هیئت مذاکره کننده، رئیس جمهور و شورای عالی امنیت ملی و دیگران را در
جریان می گذارند و تصمیم می گیرند و جلو می روند. هیئت مذاکره کننده ما هم تا اینجا در برابر زیاده خواهی های طرف مقابل

مقاومت کرده است و ان شاءالله ادامه پیدا خواهد کرد.

نقد کارهای مسئولان هم اشکالی ندارد اما نقد با نگاه خوش بینانه و خالی از سوءظن باشد. نباید نسبت به کسی که در وسط
میدان و خط مقدم حضور دارد سوءظن داشت. البته این را من در همه دولت ها گفته ام. نقد باید با خوش بینی باشد و مردم را
ناامید نکند. کسی هم که بدعهدی کرده است طرف مقابل است. الان هم در این بدعهدی گیر افتاده اند و اتفاقاً آنها به بن بست

رسیده اند ما به بن بست نرسیده ایم.

حضرت آیت الله خامنه ای در دیدار رمضانی مسئولان نظام: در برنامه ریزی های کاری مطلقاً معطل مذاکرات هسته ای نشوید و
کار خودتان را جلو ببرید. اینجور نشود که اگر مذاکرات به نتایج مثبت یا نیمه مثبت یا منفی رسید، در کار شما خللی ایجاد شود.

کار خودتان را بکنید.

در مذاکرات هم کار به گونه خوبی پیش می رود و هیئت مذاکره کننده، رئیس جمهور و شورای عالی امنیت ملی و دیگران را در
جریان می گذارند و تصمیم می گیرند و جلو می روند. هیئت مذاکره کننده ما هم تا اینجا در برابر زیاده خواهی های طرف مقابل

مقاومت کرده است و ان شاءالله ادامه پیدا خواهد کرد.

نقد کارهای مسئولان هم اشکالی ندارد اما نقد با نگاه خوش بینانه و خالی از سوءظن باشد. نباید نسبت به کسی که در وسط
میدان و خط مقدم حضور دارد سوءظن داشت. البته این را من در همه دولت ها گفته ام. نقد باید با خوش بینی باشد و مردم را
ناامید نکند. کسی هم که بدعهدی کرده است طرف مقابل است. الان هم در این بدعهدی گیر افتاده اند و اتفاقاً آنها به بن بست

رسیده اند ما به بن بست نرسیده ایم.

در مسئله یمن بنده یک حرف نصحیت آمیزی به آقایان سعودی دارم که این از روی نصیحت است، واقعاً خیرخواهی است. چرا
جنگی را که یقین دارید در آن پیروز نمی شوید ادامه می دهید؟ اصلاً احتمال پیروزی سعودی ها در جنگ یمن هست؟ احتمالش
هم نیست. با این همتی که مردم یمن دارند، با این شجاعتی که رهبرانشان دارند نشان می دهند، با این ابتکار عملی که در
بخش های مختلف دارند، احتمال پیروزی وجود ندارد. خب جنگی که در آن احتمال پیروزی وجود ندارد، چرا ادامه پیدا می کند؟ یک

راهی پیدا کنید خودتان را خارج کنید.
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